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“6 iunie 2004 a reprezentat un 
moment important în viaţa mea. Nu 
voi uita că sunt aici datorită 
votului cetăţenilor care şi-au dorit 
o schimbare şi care aşteaptă de la 
noi rezultate concrete. Cred că o 
administraţie eficientă nu este una 
care intervine în toate aspectele,  
ci una care rezolvă problemele 
oamenilor, într-un mod 
transparent şi democratic, 
accesibil şi înţeles de către toţi 
cetăţenii. Viitorul Aradului este 
mai presus de fiecare dintre noi. 
Drumul pe care vom merge înainte 
spre acest viitor şi modul în care 
vom urma acest drum depinde de 
noi. Toţi cei care cred în viitorul 
Aradului ar trebui să ne fie alături. 

Prin eforturile noastre, prin munca si dăruirea noastră vom reuşi să mergem împreună pe un drum mai 
bun.” 
 
În temeiul art.52 alin.(4) din Legea administraţiei publice locale, cu modificările şi completările ulterioare, 
prezint următorul  

RAPORT DE ACTIVITATE 
pentru anul 2005 

Activitatea la  şedinţele Consiliului Local al Municipiului Arad.  În acest an, am 
participat la 21 din cele 24 de şedinţe convocate. Din cele 308 hotărâri adoptate de 
Consiliul Local, am participat, prin prezenţă şi vot la adoptarea a 246 de hotărâri, 
majoritatea înscriindu-se în efortul general al administraţiei care a preluat 
răspunderea conducerii oraşului în acest  mandat , astfel cum a fost enunţat în 
programul politic al Alianţei DA şi în conformitate cu politica Partidului Naţional 
Liberal, de încurajare a investiţiilor, a atragerii capitalului intern şi străin, în 
vederea dezvoltării urbane şi a creşterii nivelului de trai al arădenilor. Modernizarea 
drumurilor, introducerea canalizării în cartierele neglijate ale oraşului, extinderea 
construcţiei de noi locuinţe şi, în paralel, acordarea unui interes special 
învăţământului preuniversitar din Arad sunt doar unele din obiectivele  în vederea 
cărora au fost promovate şi adoptate hotărâri în anul 2005. Pentru asigurarea 
finanţării investiţiilor de mare amploare propuse, ne-am angajat în contractarea unui 
împrumut în condiţii deosebit de avantajoase, de la BERD (Hotărârea nr.133 din 20 
iunie 2005).  Alte hotărâri pe care le-am votat cu convingerea că particip la 
dezvoltarea urbană  sunt: studiu de fezabilitate pentru reabilitarea centrului istoric 
vechi al oraşului, reglementarea accesului unor utilaje  şi vehicule  destinate 
transportului  de mărfuri cu masa autorizată  mai mare de 3,5 tone, aprobarea unor 
documentaţii de urbanism de amploare (planuri urbanistice zonale pentru zonele 
industriale, studiu de fezabilitate pentru obiectivul „Transport urban în municipiul 
Arad”, numeroase planuri urbanistice de zonă şi de  detaliu pentru construcţia de 
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locuinte individuale şi colective, complexe comerciale de mare amploare, 
supermarketuri şi hipermarketuri, contractarea împrumutului de la BERD pentru 
finanţarea unor lucrări publice, transmiterea  în folosinţă gratuită  a unui teren  în 
suprafaţă  de 17.468 mp Clubului Sportiv Atletic Club Universitatea „Vasile 
Goldiş”Arad, studiu de fezabilitate pentru lucrări de modernizare şi extindere a 
iluminatului public, aprobarea proiectului de fuziune între SC Gospodărirea 
Comunală Arad şi SC Salubritate SA, în dorinţa de a realiza o unificare a celor două 
servicii publice, pentru susţinerea lor reciprocă, aprobarea documentaţiei pentru 
reabilitarea unui bloc de locuinţe pe str.Frunzei, achiziţionat în vederea repartizării 
persoanelor evacuate din clădirile retrocedate, participarea Aradului ca partener la  
proiectul „Reabilitarea oraşelor istorice, o şansă pentru dezvoltarea durabilă, cu 
finanţare prin UE, în cadrul programului INTERREG III B Cadses, aprobarea unor 
măsuri pentru realizarea obiectivului „Reabilitarea zonelor urbane care se confruntă 
cu deficienţe majore în sistemul de canalizare din municipiul Arad, măsuri pentru 
reorganizarea instituţiilor de spectacole şi concerte de interes local.                              
Activitatea la şedinţele comisiilor de specialitate. Specific acestui an a fost 
creşterea numărului documentaţiilor de urbanism a căror avizare s-a impus în 
primul rând de către comisia din care fac parte. Planurile urbanistice analizate au 
vizat atât construcţii ale particularilor,  interesaţi în edificarea de case familiale sau 
sedii de firmă, unităţi de producţie, hale, depozite,   complexe comerciale, cât şi 
planuri urbanistice ale administraţiei publice, întocmite şi promovate în vederea 
susţinerii proiectelor de dezvoltare a oraşului în zonele industriale,  în cartierul 
Arad-Sud Zădăreni ş.a. Referitor la realizarea Planului Urbanistic General, am 
insistat alături de colegii din comisie pentru reunirea tuturor responsabililor capabili 
să sprijine finalizarea acestei documentaţii atât de necesară.  
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Participarea la întâlnirile cetăţeneşti organizate de Primăria Municipiului Arad 
În acest an am participat la un număr de 5 şedinţe ale Comitetelor Consultative Cetăţeneşti, după cum 
urmează:  
Zona Poetului,  în data de 15.02.2005, 
Zona Piaţa Vlaicu, în data de 17.02.2005 
Zona Fortuna, în data de 16.02.2005 
Zona Lebăda, în data de 17.02.2005 
Zona Alfa, în data de 8.02.2005 
Reprezentarea capitalului municipiului Arad în Adunarea Generală a Acţionarilor. 
Şi în 2005 am reprezentat  interesele Consiliului Local al Municipiului Arad în A.G.A. la SC 
“Gospodărirea Comunală Arad” SA. În această calitate, prin votul meu am sprijinit toate demersurile de 
modernizare a ştrandului “Neptun”, pe care societatea îl are în administrare, întreţinerea şi dezvoltarea 
pepinierei Aradul-Nou, care produce şi livrează  material dendrologic pentru spaţiile verzi ale oraşului, în 
mod vizibil marcate de un aspect nou, occidental. Asociaţiile de proprietari au primit, de asemenea, la 
cerere, în mod gratuit, flori şi arbuşti, gard viu şi iarbă, pentru a-şi decora spaţiile  verzi din jurul 
blocurilor.Am constatat cu bucurie că parteneriatul cu cetăţenii a dat roade. 
Proiecte de hotărâri iniţiate şi promovate, proiecte adoptate. 
Am iniţiat, împreună cu un grup de consilieri, proiectul de hotărâre privind transmiterea în folosinţă 
gratuită a  spaţiului cu altă  destinaţie decât aceea de locuinţă din Arad, Bulevardul Revoluţiei nr.82, 
Universităţii „Aurel Vlaicu” Arad, proiect care iniţial a fost promovat pe ordinea de zi a sedintei 
Consiliului Local  din 8 decembrie 2005, iar ulterior, a fost retras de pe ordinea de zi, din motive obiective.  
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